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VIDEO: Jozef Prokeš o vzniku samostatné Slovenské
republiky, o získávání suverenity, ale io EU, která je
společně s kolektivním Západem podle něj těsně před
zánikem a rozpadem

infovojna.bz/article/video-jozef-prokes-rozhovor-diskusia-na-palete-jul-2024

Expředseda Slovenské národní strany, někdejší místopředseda
parlamentu a bývalý vicepremiér Jozef Prokeš v podcastu Diskuse na
paletě komentoval aktuální společensko-politické dění.
Moderátor Pavel Kapusta nazval v úvodu rozhovoru Josefa Prokeše za
jednoho z otců zakladatelů druhé Slovenské republiky. Při této
příležitosti se ho zeptal, proč byl za vznik samostatného státu.
Odpověděl, že se rozvíjí pouze ten, kdo o sobě rozhoduje a nese za
sebe zodpovědnost. Jak dodal, každý chce bydlet na vlastní adrese, ne
na ubytovně. Potvrdil, že otcem myšlenky státní samostatnosti
Slovenska byla SNS, stát však v době tzv. SNS. velmocenského vakua
"porodilo" HZDS.

Na otázku, jak vnímá nostalgii některých lidí za československou
federací, která se dnes projevuje zejména na sociálních sítích,
reagoval poznámkou, že jde o typický „vzpomínkový optimismus“, když
vzpomínáme jen na pozitivní stránky minulosti a zapomínáme na
negativa. Podotkl však, že zatímco v letech 1993 - 1998 disponovala
ČR skutečnou státní a ekonomickou suverenitou, za první Dzurindovy
vlády jsme o ni přišli z důvodu prodeje strategických podniků západním
monopolem.

Na poznámku moderátora, že ČR od vstupu do EU a NATO předává
své kompetence do Bruselu a dnes v mnohém o nás rozhodují jiní,
Prokeš zdůraznil, že v referendu o vstupu SR do unie hlasoval proti,
protože byl přesvědčen, že na tento krok nejsme připraveni. Podle něj
by představitelé slovenských vlád měli více bojovat o slovenské státní
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a národní zájmy. Je přesvědčen, že EU se nachází těsně před
zánikem, protože přestává plnit úlohu, pro kterou byla vytvořena.
Vzápětí ji přirovnal k rakovině, která zabíjí svého hostitele. Dodal, že
naše budoucnost může být v seskupení BRICS.

Věnoval se i témata budoucnosti lidstva v souvislosti s postupující
automatizací a robotizací výroby, jejímž výsledkem bude nadbytek lidí.
Globální elity to podle něj chtějí řešit snižováním populace lidstva.
velkým resetem. Jak pokračoval, míru ochoty lidí nechat se
zmanipulovat. pandemie. Věří však, že tyto plány globalistům nevyjdou.
Kritizoval také agendu Green Dealu a uhlíkové daně, které souvisejí se
snahami o velký reset, což považuje za podvod.

Dotkl se také otázky nepodmíněného příjmu po vyřazení lidí z
pracovního procesu, po úplném zautomatizování výroby se však podle
jeho názoru peníze stanou zbytečnými. Je přesvědčen, že Slovenská
republika a slovenský národ ve zglobalizovaném světě přežijí, musí
však obnovit a zachovat si svou suverenitu a zabránit privatizaci
přírodních zdrojů na svém území.

Více ve videu:

 
Zdroj: YouTube Diskusi na paletě / InfoVálka

Diskusia (Pripojiť sa do diskusie je možné len po registrácii a následnom prihlásení sa do účtu.)

UPOZORNENIE:
Vážení diskutérii, podľa zákonov Slovenskej republiky sme povinní na
požiadanie orgánov činných v trestnom konaní poskytnúť im všetky
informácie zozbierané o vás systémom (IP adresu, mail, vaše
príspevky atď.) Prosíme vás preto, aby ste do diskusie na našej
stránke nevkladali také komentáre, ktoré by mohli naplniť skutkovú
podstatu niektorého z trestných činov uvedených v Trestnom zákone.
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Medzi také príspevky patria komentáre rasistické, podnecujúce k
násiliu alebo nenávisti na základe pohlavia, rasy, farby pleti, jazyka,
viery a náboženstva, politického či iného zmýšľania, národného alebo
sociálneho pôvodu, príslušnosti k národnosti alebo k etnickej skupine a
podobne. 

 Zároveň upozorňujeme všetkých diskutujúcich, že v diskusii
nebudeme tolerovať hrubé urážky medzi diskutujúcimi, vzájomné
osočovanie sa a používanie vulgarizmov.

Občan Slobodný2024-07-23 13:17:36
Green Deal švindeľ je najväčší podvod na občanoch ELitami.
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Jalec hlavatý2024-07-23 13:52:09

Dávam mínusku za výber. 
 Nemám záujem o názor kohokoľvek kto sa priamo podieľal na

naštartovaní zbedačovania Čechov a Slovákov. Kolonizácii
vzdelávacieho systému, keď sa začalo systematicky a úmyselne
likvidovať naše školstvo, aby majorita lepšie prijala svoj status
novodobého nevoľníka. 
Vznik oligarchie mal de facto i de iure za následok návrat k
starému feudálnemu kastovému systému.

1. Samotné rozdelenie územia predstavovalo pre svoje špecifiká,
ktorých časť vznikla budovaním spoločného štátu z ekonomického
hľadiska pre Slovensko oslabenie. 

 2. Z politického hľadiska si nastupujúca oligarchia iba delila medzi
sebou územie.

Viac v mojom príspevku MAFIANSKE PRAKTIKY
 www.infovojna.bz

Jalec hlavatý2024-07-23 13:58:12
Nezabúdajte priatelia moji, že tí istý nás potom zatiahli do
NATO a EU, aby nás potom zbavili akejkoľvek suverenity. 

 A aké z toho vyplýva ponaučenie? - Nikdy nehľadajte riešenie
u tých, ktorí spôsobili všetky vaše problémy. Sú tu za A)
smradi alebo B) neschopní hlupáci.
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